
Stugubygdens Framtid har än en gång förbigåtts när det gäller ärenden angående fastigheter 
och behov av olika boendeformer i Stugunområdet.

Föreningen(som jobbar intensivt med inflyttning och marknadsföring) har tidigare fått löfte av 
kommunen om att i ett tidigt skede få information om både eventuella investeringar, 
förändringar och avyttringar när det gäller fastigheter och boendebeståndet.

Det är utomordentligt viktigt för föreningen att ha god framförhållning så eventuella 
projektansökningar och föreningsarbeten blir så effektiva som möjligt.

Beklagligt att ingen information med föreningen eller de boende
har skett när det gäller de aktuella fastigheterna (pensionärslängorna) 
som eventuellt beräknas rivas. 

Dessutom gäller det en skör grupp människor som bor i längorna vilket innebär en stor oro 
och funderingar som de måste få svar på.

Föreningen förstår att kommunen måste se över sina fastigheter och att det ofrånkomligt att 
det måste sparas. Vi som bor här tycker oavsett det är märkligt då vi är trångbodda.

Det vi vänder oss emot är den dåliga framförhållningen, informationen, den dåliga dialogen, 
uteblivna samråden och på det ofullständiga brevet som har sänts till de boende.

Istället hade kommunen kunnat i ett tidigt stadium gett en tydlig bild av vad som är tänkt, 
varför och hur det kommer att bli.

Dessutom hade det varit på sin plats att kunna ge en bild av att det ska bli ett lyft för 
äldreboende i Stugun genom att planera för att bygga om Bergegården och se till att det blir 
ett trygghetsboende nära centrum.

Nu förväntar sig föreningen att kommunen omgående får till stånd dialogmöten och samråd 
så alla parter får känna sig delaktiga.
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